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VABILO NA 
CEGUNCO 2009

Društvo krajanov Tuštanj organizira v so-
boto, dne 26. 9. 2009 veteranski turnir 

v malem nogometu, ki bo potekal na 
prostoru nekdanje Cegunce, ob cesti med 

Kraščami in Tuštanjem.

Turnir bo popestren s tekmo nežnejšega 
spola in tekmo mladih.

Za hrano in pijačo bo poskrbljeno!
Vljudno vabljeni!

VABILO

Občina Moravče vabi na nastop na 
tretji prireditvi za izbor glasbenih 

vokalnih in inštrumentalnih talentov.

Če bo dovolj prijav, bo prireditev oktobra. Kot je 
že v navadi, bo za prijavljene tekmovalce pred 
izbor pred glasbeno komisijo. Prijave sprejema 
občina Moravče in Osnovna šola Jurija Vege, 

kjer dobite prijavnice. Obrazec prijavnice dobite 
tudi na spletni strani Občine Moravče.

Vljudno vabljeni!

V A B I L O
Društvo upokojencev Moravče 
vabi svoje člane na Festival za 

tretje življenjsko obdobje, ki bo v 
Cankarjevem domu v Ljubljani.

Odhod avtobusa bo v četrtek, 1. 
oktobra 2009 ob 14. uri iz avtobusne 

postaje v Moravčah. Prevoz bo 
brezplačen. Odpade le v primeru 
premajhnega števila prijav, zato 

svetujejo, da ob prijavi pustite številko 
svojega telefona. 

Prijave sprejemajo do vključno 25. 
septembra v pisarni društva v torek od 
10. – do 12. ure in na GSM: 031-614654.

Obvestili Turističnega društva Moravče
18. oktobra od 14. ure dalje bo KOSTANJEVA • 
NEDELJA za vse, ki imate radi te slastne jesenske 
sadeže. Pričakujemo dobro letino in vas vabimo, 
da se sprehodite po jesensko obarvani učno – 
sprehajalni poti Rača in se nam pridružite pri peki 
kostanja ob Mohorjevem mlinu pod Dvorjami.
Ob prehodu na zimski čas bo rekreativna • 
hoja po učno – sprehajalni poti Rača ob so-
botah ob 14. uri iz Krašc.  Lepo povabljeni! 

TD Moravče

VABILO K SODELOVANJU

Grajski oktet išče novega člana 
okteta (2. bas).

 
Vse, ki bi želeli stopiti na pot, po kateri že nekaj 

let uspešno hodimo člani Grajskega okteta 
in kot drugi basist prispevati svoj delež k 

nadaljnjim uspehom okteta, 
vabimo, da nam svojo pripravljenost za 
sodelovanje sporočite na št: 041/841 080 

oziroma na e-naslov pirnat.peter@gmail.com
Kontaktna oseba je 

umetniški vodja okteta Peter Pirnat. 
 

KD Grajski oktet
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Novice iz Moravške doline 
September 2009, Letnik X, Številka 8.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 23. oktobra 2009. 
Vaše prispevke pričakujemo do 7. oktobra.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Leto se je prevesilo v jesen. Počitnice so za 

nami in življenje se vrača v ustaljene tirnice. 
Toda to ne velja za vsa področja našega življe-
nja. Žal se je gospodarske  kriza zajedla v vse 
pore našega življenja. Socialna država poka 
po šivih, dogajajo se stavke, nezadovoljstvo 
se širi. Postavlja se tudi vprašanje spoštova-
nja splošnih vrednot. Potrebna bo velika mera 
strpnosti in razuma, da ne pride do hujših 
dogodkov. Upamo, da bo ti obšli našo, sicer 
blizu centra locirano, dolino. Pričakovano go-
spodarsko okrevanje na naših izvoznih trgih 
bo okrepilo tudi upanje na boljši ekonomski in 
socialni položaj doma.

V domačih logih se je razplamtela polemi-
ka okoli temeljnih aktov v občini. To po našem 
mnenju sploh ni slabo. Za vse udeležence je 
veliko bolje, da so stvari jasne in dogajanje po-
teka po zakoniti poti. Nejasnosti so spodbudile 
župana, da se je odločil za notranjo revizijo, ki 
naj ugotovi dejansko stanje stvari in opozori 
na morebitne napake. 

Bolje je napake odkriti in odpraviti, kot pa 
si zatiskati oči, jih pometati pod preprogo in 
delate spet nove.

Precej prostora je v številki, ki jo prebirate,  
namenjenega kulturi. Veseli nas, da je dogaja-
nje tako raznoliko in pestro. To kaže na močan 
kulturno-umetniški potencial naših občanov.

Pa lepo in bogato jesen! 

Odgovorni urednik
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Županova stran

Notranja revizija 
poslovanja občine

G. župan, za kateri dogodek bi ta trenutek lahko 
rekli, da je še posebej aktualen?

Kar zadeva našo občino, je zagotovo najbolj aktualna 
revizija poslovanja občine v letu 2008. Nejasnosti, ki se 
pojavljajo v zvezi z občinskim statutom, so me napeljale 
na misel, da se ali so se morebiti storile kakšne napake 
za katere morda sploh ne vemo in jih odkrijemo zgolj 
slučajno. Zato sem se odločil za notranjo revizijo, ki jo 
izvaja za to pooblaščeni in kompetentni revizor. Občinski 
upravi sem s posebnim sklepom naložil, da posredujejo 
vse potrebne podatke.

Katera so glavna področja, ki bodo predmet revi-
zije?

Teh je kar nekaj. Naj omenim najpomembnejša. Ta so 
organi občine, statut in poslovnik, ravnanje z osebnimi 
podatki, pravilnik o računovodstvu, proračun in njegovi 
rebalansi, pregled oddanih javnih naročil in preverjanje 
pravilnosti oddaje, register tveganj, itd.

Gre za obsežna področja delovanja občine. Koliko 
časa bo predvideno trajal pregled?

Pričakujem, da bo trajal ves mesec. Po opravljeni reviziji 
bo izdelan osnutek revizijskega poročila. Po postopku 
usklajevanja bo nato izdelano končno poročilo.

Kaj vas je napotilo, da ste se odločili za ta ukrep?

V zadnjem času so me svetniki prijavljali vrsti organov, 
češ da se dogajajo nepravilnosti. Tako so bile prijave 
kriminalistični policiji, protikorupcijski komisiji, finanč-
nemu ministrstvu, Službi vlade RS za lokalno upravo, 
itd. Take prijave vzamejo meni in občinski upravi mnogo 
časa, saj je potrebno pripravljati odgovore in posredovati 
ustrezne podatke in dokumentacijo. Želim, da se razčisti 
dejansko stanje na občini.

Ali je kaj novega na področju komunale? 

Naj omenim le dve stvari. Prvič, potekajo aktivnosti v 
zvezi z upravljanjem pokopališč, ki so na cerkvenih zemlji-
ščih. Tu bodo potrebni dogovori o najemu, upravljanju pa 
tudi investicijskem vzdrževanju. Treba bo skleniti ustre-
zne pogodbe. Ravno sedaj potekajo pogovori v Pečah. 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

Ko bomo končali, bom podobne rešitve predlagal tudi 
moravški župniji.

In drugič, konec meseca imamo sestanek s predstavniki 
Direkcije za ceste, ki je bila glavni investitor rekonstruk-
cije ceste skozi Moravče. Potrebno je odpraviti napake, 
ki so se pokazale po izvedbi. Gre za pokanje cestišča, 
posedanje jaškov, pomanjkljive označbe, itd. Absolutno 
premalo je tudi označenih prehodov za pešce.

Najina stalna tema je dom starejših. Ali se kaj 
premika?

Se. V začetku meseca je bila opravljena ustna obravnava 
v postopku izdaje gradbenega dovoljenja, kjer je bila 
izrečena vrsta pripomb. Upravni organ je vse stranke, ki 
so podale pripombe oz. nestrinjanje s predvideno gradnjo, 
pozval, da predložijo dokazila za navedeno. Investitor in 
projektant sta že pripravila odgovore na vse pripombe in 
dokazujeta, da so bile pripombe neutemeljene in da je 
vsa dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja 
izdelana v skladu s prepisi in zakonodajo. Pričakujem, 

www.moravce. si
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Poletje se počasi izteka. 
Dela na infrastrukturi po-
tekajo nemoteno in še bolj 
intenzivno, da se čim več 
postori pred jesenskim deževjem. Obnovljen je eden 
najstarejših vodo hramov v občini, ki je bil zgrajen 
daljnega leta 1930. Zgrajeno je tudi črpališče, ki je 
namenjeno za oskrbo vasi Negastrn in Podoreh . Inten-
zivno poteka tudi odmera zemljišč za ceste, kar mnogi 
že nestrpno pričakujejo, saj ni prav, da se plačuje davek 
za zemljišča, ki se že mnogo let uporabljajo za javne 
ceste. To področje je bilo v preteklosti zanemarjeno, 
zato je sedaj toliko več upravičenih zahtev občanov, da 
se te odmere končno uredijo. Mnogi so brezplačno od-
stopili svoja zemljišča za izgradnjo cest, zato vsekakor 
ni prav, da bi za ta odstopljena oz.  podarjena zemljišča, 

plačevali davek še mnogo let po izgradnji cest.
Tudi dela na cestah potekajo intenzivno in sicer na cesti 
Zalog pri Kresnicah - Velika vas inasfaltiranje odseka 
ceste na Imenje. V kratkem se prične z deli na  cesti na 
Goričici, za kar smo končno pridobili dokumentacijo 
in možnost priključka na državno cesto. Uspešno po-
teka  sanacija pokopališkega obzidja v Pečah. Tudi na 
področju pridobivanja evropskih sredstev smo uspešni. 
V pripravi je dokumentacija za izgradnjo vodovodov, 
katerih vrednost je preko 3 milijone EUR, računamo 
pa še na večji znesek evropskih sredstev, s katerimi 
bi uredili kanalizacijo v naši občini in zgradili nekaj 
manjših čistilnih naprav.
V koaliciji SD, SDS in LDS smo z opravljenimi deli 
zelo zadovoljni, kajti s temi projekti so realizirane 
naše volilne obljube, za kar slišimo mnogo pohvalnih 
besed naših občank in občanov. Na področju sociale 
pa zadeve, žal,  niso tako ugodne. Vedno več občanov 
se na nas obrača s prošnjo za pomoč pri plačevanju 
položnic ali nakupu kurjave. Zaznali smo tudi več 
zanimanja za pakete rdečega križa. Upamo in želimo 
si, da bi bili krizni časi čim prej za nami in da bi vsak 
lahko s svojim delom poskrbel za dostojno življenje sebe 
in svoje družine.

da bo upravni organ po preučitvi vseh dokazil, izdal 
gradbeno dovoljenje.

Na ustni obravnavi se je pojavilo tudi vprašanje širitve 
ceste, ki naj bi se širila na gornjo stran(gledano proti 
šoli). Poudarjam, da trditve ne držijo. Občina se dogo-
varja za odstop zemljišč z g. Novakom in g. Grabnarjem, 
v nadaljevanju pa je zemljišče občinsko. Pripravljen je 
geodetski posnetek, rekonstrukcija cestišča pa bo omo-
gočila tudi varen dostop do šole.

Sploh pa se občina pripravlja na celovito ureditev Mo-
ravč od pokopališča, kjer predvidevamo pokrit poslovilni 
prostor in širitev parkirnega prostora, središča trga in 
naprej proti sedanji trgovini TUŠ in šoli.

Ko sva že pri TUŠ-u, kako je z izgradnjo nakupoval-
nega centra in s tem povezano knjižnico?

Za konec meseca je dogovorjen sestanek z vodjem inve-
sticij in projektantom nove trgovine. Poskušali se bomo 
dogovoriti o umestitvi objekta v prostor, tako da bo čim 
manj moteč za okolico in sprejemljiv za sosede, katerih 
stališča so mi znana in jih bom predstavil tudi TUŠ-u. 
Upam, da bomo kmalu našli skupni imenovalec in da se 

bo z gradnjo začelo spomladi.

Kako pa potekajo aktivnosti v zvezi s pripravo pro-
storskega načrta?

Osnutek občinskega prostorskega načrta bo konec me-
seca predstavljen vsem odborom občinskega sveta, nato 
pa poslan ustreznim državnim organom, ki nam bodo 
določile smernice plana. Naj poudarim, da smo upo-
števali pripombe, ki se nanašajo na vračanje zemljišč 
iz nepozidanega stavbnega nazaj v kmetijsko in tudi 
obratno. Naročiti smo morali tudi strategijo razvoja vse 
do leta 2022, iz katere izhaja, da je potrebno tudi v naši 
občini poskrbeti za vsaj minimalno število delovnih mest. 
Zato je v predlogu načrta namenjeno nekaj zemljišč za 
manjše obrtne cone. Te se nahajajo na območjih, kjer 
je zgrajena javna infrastruktura, blizu državnih cest in 
so v bližini že obstoječih industrijskih objektov ali pa na 
degradiranih področjih zaradi izkoriščanja mineralne 
surovine. Strategija predvideva, da leta 2022 število 
prebivalcev ne bo preseglo številke 5.500. To bo omogo-
čilo, da občina ostane podeželska in jo naredilo še bolj 
zanimivo za pohodništvo in kmečki turizem.

EV

www.moravce. si
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Politika

V občinskem glasilu po navadi pišemo o občinski pro-
blematiki. V zadnji številki Novic iz Moravške doline 
pa v članku stranke Socialnih demokratov opažamo 
izrazito težnjo po obrambi vladne politike. Res je, da 
je slovensko gospodarstvo izvozno usmerjeno, zato je 
v marsičem odvisno tudi od ukrepov v državah izvoza. 
Prav tukaj pa v Novi Sloveniji ugotavljamo, pritrjujejo 
pa nam tudi slovenski gospodarstveniki, da je nemška 
kanclerka Angela Merkl predlagala vrsto ukrepov, ki so 
posledično pozitivno vplivali tudi na slovensko gospo-
darstvo, zato je nemška vlada posredno naredila več za 
premagovanje krize v Sloveniji kot pa ukrepi slovenske 
vlade. Ne samo da vlada nima rešitev, ki bi dolgoroč-
no prinašale pozitivne učinke, pač pa sprejema tudi 
kratkoročno povsem zgrešene ukrepe. Namesto da bi 
z ustrezno davčno politiko podpirala gospodarstvo, 
želi povečati davke, ki bodo povečali sivo ekonomijo, 
utajevanje davkov in beg možganov, kar pomeni is-
kanje zaposlitve sposobnih in izobraženih ljudi tam, 
kjer bodo za svojo uspešnost tudi primerno nagrajeni. 
Socialne probleme bomo uspešno reševali le takrat, 
ko bomo imeli od kod vzeti, ne pa obratno. Najnovejši 
predlogi gredo v smer možnosti povečevanja DDV, kar 
bo ponovno oslabilo kupno moč prebivalstva in tudi 
konkurenčnost naših podjetij na tujih trgih, Slovenijo 
pa uvrstilo v sam vrh držav z najvišjimi davki.
Ali ni naposled prišel čas, ko bi morali stakniti modre 
glave in misli tako strokovnjaki kot gospodarstveniki, 
politiki vladnih in nevladnih strank, sindikalisti in 
delavci, delavci javne uprave, sodniki in šolniki, upoko-
jenci in študenti ter se soočiti z realnim stanjem? Prvi 
korak za skupno reševanje problema mora zagotovo na-

rediti vlada, za kar pa 
je potrebna določena 
ponižnost, in povabiti 
vse akterje k skupne-
mu ukrepanju in večji 
skupni odgovornosti. 
Dokler pa vlada gasi enkrat na enem koncu, drugič 
spet na drugem, odpirajo pa se vedno nova žarišča, pa 
je gašenje brezupno in povsem neučinkovito. Poziv k 
združevanju moči in odgovornosti ter hitro ukrepanje 
vseh lahko ohrani vzdržnost finančnega sistema in pre-
preči državni bankrot, sicer bomo vsi skupaj zgrmeli v 
ta prepad. Za poziv k sodelovanju pa je potreben pogum 
in ponižnost ter seveda pripravljenost in odgovornost 
vseh državljanov. Najprej pa je za ta korak potreben 
ponižen poziv vlade, ki je za reševanje problemov pre-
vzela največjo odgovornost. Samo če bomo vedeli, da 
vsi enakomerno zategujemo pasove, bomo pripravljeni 
to tudi narediti, sicer se vedno poraja vprašanje, kdo 
mora popustiti in kdo je bolj oškodovan.
Podobno bi lahko zapisali tudi za občinsko oblast. 
Dokler občinski svet sprejema odločitve po načelu pre-
glasovanja in ne upošteva nobenih predlogov opozicije, 
čeprav so velikokrat bolj domišljeni in tehtni od pre-
dlogov koalicijskih strank, toliko časa pač ne moremo 
pričakovati najboljših in najbolj učinkovitih rešitev za 
občane. Potem lahko ostanemo pri samohvali enih in 
nezadovoljstvu drugih, kar pa občini prinaša le poča-
sen napredek, občanom pa le delno zadovoljstvo.
 

OO N.Si Moravče

Dober občutek je, ko vidiš veselje občanov 
ob kakšni novi pridobitvi v občini in teh 
v času županovanja Martina Rebolja ni 
malo. 

V stranki dejavno sodelujemo in spremlja-
mo razvoj v občini, v tekočem letu in priprave načrtov za naprej, za naslednje in prihodnja leta. Občina 
z denarjem gospodarno ravna, pridobiva se državna sredstva, v pripravi je dokumentacija za pridobitev 
evropskih sredstev.

Želimo vas tudi obvestiti, da je bil v tem mesecu župan Martin Rebolj na sestanku z 

ministrom za promet, Vlačičem• 

ministrom za kmetijstvo, Pogačnikom• 

se sestane z ministrom za šolstvo, ki v naslednjem mesecu prihaja v Moravče• 

se sestane s službo vlade za lokalno samoupravo, na sekretariatu za evropska sredstva.• 

Tako se lahko za našo občino nadejamo dobrega sodelovanja s temi ministrstvi in posredno

lažje reševanje zadev na teh področjih. Razlog srečanja je bil tudi proračun, ki ga vlada pripravlja za 
naslednje leto in umestitev potreb Občine Moravče v ta proračun.

OOSD Moravče
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Politika

V soboto 12.9.2009 je, v čudovitem okolju 
blejskega jezera, potekalo delovno in družabno 
srečanje stranke LDS. Na srečanju je bila prisotna 
predsednica stranke Katarina Kresal in njena 
podpredsednika, ter minister za pravosodje 
gospod Aleš Zalar in poslanci naše stranke. 
Ob prijetnem vzdušju smo izmenjali mnenja o 
trenutni gospodarski situaciji ter  dogajanju, ki 
poteka zelo intenzivno med našo ter sosednjo 
državo glede vstopa le te v EU in končnem 
urejanju meja. Z gospodarskim stanjem v državi 
nismo in ne moramo biti zadovoljni. Kriza v državi 
je globlja in okrevanje bo veliko daljše, kot se je 
na začetku pričakovalo. Tudi nekateri ukrepi vlade 
niso obrodili pričakovanih rezultatov. Mnenja smo, 
da bi bilo potrebno več narediti na razbremenitvi 
gospodarstva ter v krajšem času zmanjšati 
primanjkljaj države, ki nas vodi v preveliko 
zadolženost. Pričakujemo tudi spremembo 
zakonodaje, ki bo preprečila veliko bogatenje 
posameznikov, ki ni plod dobrega dela, temveč 
raznih finančnih špekulacij. Potrebno je urediti tudi 

področje odpravnin 
ter  nagrajevanje 
u p r a v ,  k i  v 
trenutni neugodni 
gospodarski situaciji 
izstopa in bremeni 
davkoplačevalce 
prek vseh razumnih meja. Predvsem pa menimo, 
da mora vlada in parlament vložiti več truda 
v rešitev neugodne gospodarske situacije ter 
začasno prekiniti razprave, ki razdvajajo slovenski 
narod iz pol pretekle zgodovine. Mlade predvsem 
zanima, kako do delavnih mest za nedoločen 
čas, možnost najema ali nakupa stanovanja pod 
ugodnimi pogoji, ne pa prepiri o zgodovini, ki ne 
vodijo k razrešitvi njihovih problemov. Glede na 
dejstvo, da gospodarstvo v naših gospodarskih 
partnericah že okreva, želimo in upamo, da se 
situacija tudi pri nas izboljša v najkrajšem možnem 
času.

OO LDS Moravče

V juliju je bilo delovno srečanje s predstavniki Občinskih, 
Mestnih in Regionalnih odborov SLS v Lukovici. Mag. 
Radovan Žerjav – predsednik SLS, je ob izvolitvi obljubil 
temeljit pregled stanja po regijah in predstavitev svoj 
pogled na delo stranke in vizijo za prihodnost. Na 
srečanjih se osebno pogovarja s člani in jim prisluhne, s 
kakšnimi problemi se srečujemo pri svojem delovanju na 
lokalni in regionalni ravni. Namen srečanj je predvsem 
pogovor s predstavniki in člani stranke, pa tudi izboljšanje 
delovanja stranke. Predsednik mag. Žerjav je v svojih 
nastopih kritičen tudi do odnosa Vlada RS, ki ga ima do 
gospodarstva. O problemih, s katerimi se soočajo podjetja, 
posebej je izpostavil Muro, je že januarja letos z javnim 
pismom predsednika Vlade Borutu Pahorju, opozarjal 
na slabe razmere, ki terjajo hitro in učinkovito reševanje. 
Opozoril je, da za tako stanje niso krive le zaostrene 
razmere v slovenskem in svetovnem gospodarstvu, pač 
pa predvsem slabo vodenje družb v preteklosti. Muro 
bi bilo potrebno rešiti, ne pa ji  »stati ob strani«. Vlada bi 
morala strniti vrste in se, ne toliko ukvarjati s prestižem 
statusa, temveč s perečimi problemi, ki zadevajo nas vse. 
V SLS vseskozi opozarjamo Vlado, da so razmere slabe ter 
predlagali tudi konkretne ukrepe za izboljšanje razmer, 

pa vladajoče stranke, 
opozicijskih predlogov 
ne sprejemajo, čeprav  
b i  j i h  b i l o  d o b ro 
upoštevati. Poslanci 
iz vrst SLS so tudi sicer vsi po vrsti gospodarstveniki. V 
skoraj letu dni, je Vlada sprejela le nekatere ukrepe, pa še 
te z bistveno zamudo, drugi pa so bili takšni, da v praksi 
sploh niso zaživeli. Zaradi navedenega smo v situaciji, ko 
je gospodarstvo že tako obubožano, da bo trajalo bistveno 
daljše obdobje, ko bomo  govorili o  gospodarski rasti, če se 
nam vmes ne pripeti hujši scenarij. Tudi v OO SLS Moravče 
ugotavljamo, da Vlada dela premalo odločno, prepočasi 
in zelo medlo. Vsakodnevno imamo priliko spremljati 
delo Vlade in ugotovimo lahko, da se Vlada ukvarja bolj z 
všečnimi potezami – povečanje plač nekaterim, na drugi 
strani pa zniževanje plač in zamrznitev pokojnin. Zelo 
interventno pa pohiti z ukrepi pri statusnih lobijih – 
odvetniki, kadrovanje brez razpisov, podeljevanje licenc 
njim pisanim na kožo. Čakajo nas res rigorozni ukrepi, 
ki pa bodo spet prizadeli najbolj občutljive, od kmetov, 
upokojencev do delavcev.

OO SLS Moravče

www.moravce. si
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Iz dela občinske uprave

Po sledeh napredka naše občine v letu 2009

V okviru posodabljanja in obnavljanja vodovodne zmo-
gljivosti občine Moravče se v teh dneh gradi en km vodo-
voda s hidranti med naseljema Soteska in Podstran. 

V Pečah je saniran najbolj kritičen del pokopališkega 
obzidja. Vse kaže, da bo potrebno s sanacijo nadaljevati 
do dokončne ureditve dotrajanega obzidja pokopališča. V 

okviru letošnjega proračuna bodo tudi zamenjana vrata in 
kamnita stebra vhoda na pokopališče.

VR

Pomembnost statuta za delovanje lokalne skupnosti
Statut kot temeljni splošni pravni akt občine je tisti akt, ki 
zarisuje okvire njenega delovanja. O pomembnosti tega 
akta za delovanje lokalne skupnosti priča dejstvo, da je 
ena prvih nalog občinskega sveta po njegovem konstitu-
iranju sprejem statuta. Poleg vpliva statuta na delovanje 
organov občine in občinske uprave ter življenje celotne 
lokalne skupnosti, je zanimivo tudi razmerje med statu-
tom in državno zakonodajo. V primeru neskladja statuta z 
veljavno zakonodajo ne velja predpostavka, da se uporabi 
določila zakona, marveč je potrebno sprožiti postopek za 
spremembo in dopolnitev statuta. Kljub očitni neskladnosti 
statuta z veljavno zakonodajo, se je torej potrebno ravnati 
po statutu.

V Občini Moravče se je to vprašanje pojavilo pri odsva-
janju občinskega stvarnega premoženja. Naš »temeljni 
splošni pravni akt je v 4. odstavku 77. člena« določal, da je 
odsvojitev nepremičnin možna, kadar se zanjo opredelita 
dve tretjini članov občinskega sveta. Zakon o stvarnem 
premoženju države, pokrajin in občin predvideva sprejetje 
letnega načrta razpolaganja z občinskim stvarnim premo-
ženjem hkrati s proračunom, kar dejansko pomeni, da je 
potrebna navadna večina glasov za sprejetje letnega pro-
grama razpolaganja. Župan je zaradi očitne neskladnosti 
statuta z zakonom vložil zahtevo za presojo ustavnosti in 
zakonitosti zgoraj omenjene določbe statuta, kar pa se je 
kasneje izkazalo kot nepotrebno.

Občinska uprava je na predlog direktorja v letošnjem letu 
začela vzpostavljati občinske evidence, med drugim tudi 
evidenco vseh sklepov, odlokov in pravilnikov, ki jih je Ob-
činski svet Občine Moravče sprejel od leta 1995 naprej. Ob 
tem je bilo potrjeno, da je Občina Moravče dobila svoj prvi 

statut 22. 6. 1995, ki je bil vse do danes petkrat spreme-
njen, zadnjič decembra leta 1998, ko se ga je usklajevalo 
z veljavno zakonodajo (Zakon o lokalni samoupravi). Takrat 
je občinski svet spremenil kar 48 členov veljavnega sta-
tuta. Na osnovi sprejetih sprememb je takratna občinska 
uprava dne 28. 12. 1998 pripravila neuradno prečiščeno 
besedilo Statuta Občine Moravče, ki pa je bilo narejeno 
slabo, saj ni vključevalo vseh sprememb v celoti. Takšno 
(neuradno!) različico statuta je uporabljala občinska upra-
va, kot tudi občinski svet in nadzorni odbor, vse do sedaj, 
ko smo nepravilnosti ugotovili in tudi odpravili.

Ena izmed napak se je zgodila tudi pri navajanju 77. člena 
Statuta Občine Moravče. Občinski svet je na svoji 48. seji 
dne 16. 12. 1998 spremenil omenjeni člen (dopolnil 3. 
odstavek in črtal cel 4. odstavek). Poleg tega je tudi črtal 
štiri člene v celoti in opravil še vrsto drugih sprememb. 
Pripravljavci neuradnega prečiščenega besedila so leta 
1998 upoštevali črtanje štirih členov, zato je »sporni 77. 
člen« preštevilčen v 73. člen. V tem spornem členu (77. oz. 
73. člena) so upoštevali dopolnitev 3. odstavka, medtem 
ko 4. odstavka niso črtali in je tako ostal v uporabi navkljub 
nesporno drugačni odločitvi občinskega sveta. 

Glede na to, da se je od zadnje spremembe Statuta Obči-
ne Moravče zakonodaja s področja lokalne samouprave 
že večkrat spremenila in da je postal kljub obsežnim 
popravkom leta 1998 statut zastarel in tudi neusklajen z 
drugimi občinskimi akti, bo nujno potrebno sprejeti nov 
statut. Občinska uprava je tako že v postopku priprave 
novega statuta.

Občina Moravče - Občinska uprava
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikVARNO NA POTI V ŠOLO IN DOMOV-
PREVENTIVNA AKCIJA POLICJE

V torek, 1. septembra 2009, se je začelo novo šolsko leto. 
Zagotavljanje varnosti otrok je v prvih septembrskih 
dneh ena najpomembnejših nalog policije.
Na cestah bomo veliko pogosteje kot med počitnicami 
srečevali otroke, med njimi se jih bo mnogo podalo v 
šolo prvič. Skrb za tiste, ki prvič stopajo na šolske poti in 
ne poznajo nevarnosti, s katerimi se lahko srečajo na šolski 
poti in v vsakdanjem prometu, je izredno pomembna. Ob 
tem pa seveda ne smemo pozabiti tudi na učence, ki se po 
dolgih počitnicah vračajo v šole in so še razigrani.
Otroci so kot prometni udeleženci nepredvidljivi, prometne 
predpise si razlagajo po svoje (predvsem prometne znake, 
ki obveščajo o varni hoji), poleg tega ne zmorejo pravilno 
oceniti hitrosti in oddaljenosti bližajočega se vozila. Zato 
moramo za njihovo varnost skrbeti predvsem drugi ude-
leženci v cestnem prometu. 

Policist spremlja prvošolčke čez prehod za pešce

Otroci in mladoletniki spadajo v t. i. skupino šibkejših 
prometnih udeležencev, saj se zelo redko pojavljajo kot 
povzročitelji prometnih nesreč. Vozniki moramo vozniki 
nanje še posebej paziti!

Za večjo varnost otrok vam policisti svetujemo: 
 
Starši! 
Te in prihodnje dni čim več časa namenite prometnovar-
nostni vzgoji otrok!
Preverite, kaj vaši otroci znajo in zmorejo, ne le na šolski 
poti, ampak tudi na sprehodu, na kolesu ali v avtomobi-
lu.
Pri tem ne pozabite, da z lastnim ravnanjem dajete zgled 
svojim otrokom!
Pri prevozu otroke dosledno zavarujte z varnostnimi pasovi 
oziroma jih prevažajte zavarovane v ustreznih sedežih.
Tudi sami se vedno pripnite!

Vozniki!
Kot udeleženci v prometu bodite na otroke in njihovo ne-
predvidljivost še posebej pozorni! 
Temu prilagodite tudi način svoje vožnje.
Še posebej bodite pozorni v bližini vrtcev in šol ter krajev, 
kjer se morda otroci igrajo (npr. na ulicah, na parkiriščih 
...).
Otroci, preden prečkate cesto, najprej poglejte na levo, 
nato na desno in še enkrat na levo! 
Če ni nikogar, jo lahko prečkate.
Zagotavljanje varnosti otrok je v prvih septembrskih dneh 
ena najpomembnejših nalog policije. V skladu z usmeritva-
mi na področju zagotavljanja varnosti cestnega prometa 
bomo policisti ob začetku šolskega leta izvedli ustaljene 
aktivnosti. S stalno navzočnostjo ob šolah in šolskih poteh 
bomo prispevali k umirjanju prometa.
Policijsko preventivno in represivno delo je usmerjeno 
predvsem v problematiko otrok in mladoletnikov kot 
potnikov ter v nadzor nad upoštevanjem prometnih pred-
pisov voznikov na območjih, kjer se otroci najpogosteje 
zadržujejo.

Aktivnosti policije so razdeljene v tri sklope:
Aktivnosti policije pred začetkom šolskega leta
Pred začetkom šolskega leta policisti pregledamo ce-
stnoprometno signalizacijo v okolici šol in o ugotovitvah 
obveščamo vzdrževalce cest. Vodstva šol opozarjamo na 
dolžnost varovanja otrok na šolski poti, skupaj z vodstvom 
posamezne šole pa pripravimo načrte varnih poti v šolo in 
predlagamo morebitne spremembe prometne ureditve.
Da bi zagotovili čim višjo raven prometne varnosti naših 
najmlajših, šolam predstavimo tudi možnosti sodelovanja 
z drugimi institucijami pri varovanju otrok (npr. z avtomoto 
društvi, združenji šoferjev in avtomehanikov, občinskimi 
sveti za preventivo in vzgojo v cestnem prometu). Pridobi-
mo tudi informacije o vsakodnevnih organiziranih prevozih 
otrok v šolo in iz šole.
Aktivnosti policije v prvih šolskih dneh
V okolici šol bomo policisti v prvih šolskih dneh izvajali 
poostren nadzor prometa, še posebej med prihodom 
učencev v šolo in odhodom domov. Preverjali bomo varno 
hojo otrok in prečkanje ceste, opremljenost prvošolčkov z 
rumenimi ruticami in odsevnimi telesi za večjo varnost ob 
zmanjšani vidljivosti, brezhibnost koles, koles s pomožnim 
motorjem in koles z motorjem. Redno bomo preverjali 
tudi pravilno uporabo varnostne čelade. Policisti bomo v 
začetku šolskega leta tudi poostreno nadzirali tehnično 
brezhibnost vozil za prevoze otrok ter uporabo varnostnih 
pasov in dodatne opreme za privezovanje otrok v vozilih, 
s katerimi starši vozijo otroke v šolo.

9september 2009



Policija svetuje

Varno na poti v šolo in domov (pobarvanka)
 
Ob začetku šolskega leta bomo policisti za starše prvošolč-
kov pripravili tudi predavanja o prometni varnosti. Učen-

cem bomo predavali o prometni vzgoji in 
jih spremljali po šolskih poteh, jim svetovali 
in jih učili o pravilni udeležbi v prometu, ob 
tem pa opozarjali na morebitne nevarnosti.
Učencem prvih razredov bomo v okviru projekta razdelili 
tudi 30.000 pobarvank Varno na poti v šolo in domov, s 
katero je spoznavanje prometnih pravil in učenje pravil-
nega ravnanja v prometu zanimivejše, predvsem pa bolj 
učinkovito.
 
Aktivnosti policije med šolskim letom
Tudi sicer bomo policisti med šolskim letom preverjali 
brezhibnost avtobusov za prevoz otrok na izlete ter kon-
trolirali njihove voznike (preverjali npr. počitek pred vožnjo, 
psihofizično stanje voznika, kontrolirali dokumente). Precej 
pozornosti bomo posvetili tudi nadziranju organiziranih 
šolskih prevozov otrok in prevozov otrok, ki jih opravljajo 
njihovi starši. Pri izboljševanju prometne varnosti bomo 
sodelovali tudi z mentorji prometne vzgoje in vodstvi šol, 
pa tudi pri izvedbi kolesarskih izpitov.

Bralci Moravških novic že vedo, da se vsako leto člani Dru-
štva krajanov Tuštanj odpravijo na septembrski spoznavni 
izlet. Letos je bil to izlet na Kozjansko. 
Prva postaja so bile terme Olimije, kjer so imeli voden ogled 
s predstavitvenim filmom. Spoznali so udobje term, gostišče 
in sprehajalne poti.
Preko mejnega prehoda Bistrica ob Sotli so se potem od-
peljali v Kumrovec do rojstne hiše Josipa Broza Tita in si 
ogledali še etnografski muzej na odprtem – Staro Selo.
Svojevrstna zanimivost je bila gotovo vožnja po Kozjanskem 
s cestnim turističnim vlakom. Z njim so se odpeljali tudi do 

božje poti pri Svetih gorah. Ogledali so si grad Podsreda 
in na trgu Podsreda še sramotilni steber. 
V enem dnevu so si tako nabrali veliko novih znanj ali pa 
jih obnovili. V idiličnem štajerskem okolju v občini Bistrica 
ob Sotli, ob dobrem vinu in odlični hrani ter z domačim 
ansamblom, vse pri kmetiji Geršak, so Tuštanjčani zaklju-
čili izlet. Geršakovi so priredili zabavo, ki je ni bilo lahko 
zapustiti. Kmetijo Geršak po dobrem vinu poznajo marsikje 
na Moravškem, seveda je  dobavitelj vina za prireditev prvi 
maj v Tuštanju. Po polnoči pa so se Tuštanjčani le vrnili v 
domačo vas, utrujeni, a zadovoljni z videnim in doživetim.

RV

Tuštanjčani na spoznavnem izletu
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Društva

Na predzadnjo avgustovsko soboto je Društvo krajanov 
Češnjic za svoje krajane organiziralo strokovno ekskurzijo. 
Udeležilo se je je veliko število krajanov, med njimi kar 
precej otrok. V jutranjih urah sta nas iz Češnjic proti Beli 
krajini odpeljala avtobus in kombi.
Skrajni jugovzhodni del Slovenije je bil naš cilj: Bela kra-
jina s svojo kulturno in naravno dediščino. Najprej smo si 
v Metliki ogledali Belokranjski muzej, ki domuje v gradu in 
hrani številne predmet ter slikovno in drugo dokumentarno 
gradivo, ki priča o bogati zgodovini 640 let starega srednje-
veškega mesta pod Gorjanci. V bližnjem Gasilskem muzeju 
Branka Božiča smo si ogledali različne eksponate, največjo 
pozornost pa so pritegnile brizgalne, od preprostih, ročnih 
pa do sodobnejših. Zanimivo je tudi to, da je bila v Metliki 
daljnega leta 1869 ustanovljena prva požarna bramba 
na Slovenskem in to leto štejemo za začetek gasilstva na 
Slovenskem.
Bela krajina je dežela vina, zato je  skoraj obvezen ogled 
vinske kleti Kmetijske zadruge Metlika, kjer po ogledu 
velikanskih cistern ponudijo v degustacijo njihovo najbolj 
znano vino, zraven pa postrežejo z znamenito belokranjsko 
pogačo.
Naslednja naša postaja je bila božja pot Tri fare v naselju 
Rosalnice. Tu se nahajajo tri gotske cerkve, stisnjene znotraj 

visokega pokopališkega obzidja. Cerkve stojijo vzporedno 
druga poleg druge, vse zunanje stene pa imajo nekaj vzida-
nih nagrobnikov iz obdobja zadnjih dveh stoletij. Posebnost 
je tudi to, da tu ni vsakodnevne maše, pač pa samo ob po-
grebih, veliko žegnanje pa je na Jernejevo nedeljo.
Med številnimi naravnimi znamenitostmi, ki jih premore 
Bela krajina, je tudi izvir reke Krupe, ki predstavlja najve-
čji izvir v tej pokrajini, v katerega se stekajo podzemeljske 
vode iz hribovitega dela Bele krajine. Posebnost je tudi to, 
da je izvir življenjski prostor človeške ribice, ki jo sicer 
povezujemo s Postojnsko jamo.
Po obilnem kosilu smo se odpravili še v Pusti Gradec na 
ogled Klepčeve domačije na robu Krajinskega parka La-
hinja, kjer nam je lastnica mlina in žage na vodni pogon 
izčrpno predstavila zgodovino kraja ter nekatere arheološke 
predmete, demonstrirala pa nam je tudi mletje žita.
Če bi se želeli ravnati po besedah Tonija Gašperiča, najbolj 
znanega Belokranjca: »Ostanite tukaj vsaj toliko časa, da 
se naužijete vsega, za kar ste pozabili, da obstaja!«,  bi si 
morali vzeti veliko več časa  kot pa samo en dan. 
Spoznali smo marsikaj novega, drugačnega, najpomemb-
nejše pa je bilo druženje s krajani, za kar nam v tem hitrem 
tempu življenja, žal največkrat, primanjkuje časa.

Božena Groboljšek, foto: Miha Groboljšek

Strokovna ekskurzija Češnjičanov

Dejavni 
upokojenci
Kaj vodi na pohod upokojen-
ce dveh sosednjih društev 
vsak  prvi ponedeljek v me-
secu? Pravijo, da predvsem 
rekreacija in druženje ter nova 
doživetja. 
Lepo vabljeni, da se jim pri-
družite!

Fotografija je nastala v po-
nedeljek, 7. septembra, na 
Rašici, kamor so se odpravili 
moravški in lukoviški upoko-
jenci skupaj. 

VR
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Društva

Slovo poletju z glasbo na Limbarski gori
Odlična prireditev ob nepravem času

Čas počitnic, vročih poletnih dni in dopustov je minil. 
Minila pa je tudi četrta prireditev Slovo poletju z glasbo 
na Limbarski gori, ki je vsem udeležencem pričarala prije-
tno nedeljsko popoldne in jih še za kratek čas zazibala v 
brezskrbnost. Vsem, ki ste jo zamudili, pa ostaja upanje, 
da ni bila zadnja.
Zaradi lanskega slabega vremena v septembru so jo v 
DK Limbarska gora letos pripravili že konec avgusta, kar 
pa je imelo za posledico manjši obisk kot lani, ker se v 
tem času še vsepovsod veliko dogaja. Nepravi termin pa 
je pravzaprav tudi edina napaka organizatorjev, kajti po 
mnenju mnogih je bila prireditev odlična.
Svojo priložnost so letos dobili harmonikarji Andraž Koro-
šec iz Negastrna, Helena Ovca iz Blagovice, ki ji je končno 
uspelo premagati tremo in nastopiti v javnosti ter Ema 
Smolnikar iz Gorjuše. Iz okolice Izlak in Zagorja je prišla 
skupina Srebrniki, iz moravškega pa  pred kratkim izobliko-
van sestav, ki pa še ni uspel najti imena. Sestri Ravnikar in 
Katja Vesel so medse povabile Andreja Orehka iz Doba in 
prav dobro so se ujeli. Ob tej priložnosti so padli nekateri 
predlogi o primernem imenu in mogoče bo kateri pravi.
Osrednji letošnji gost, ki naj bi privabil obiskovalce, je bil 
že uveljavljeni ansambel Spev, ki uspešno gre po Slakovi 
poti in je navdušil tudi tokrat.
Seveda pa nobeno Slovo poletju ne mine brez Moravškega 
tria, kot se za domačine tudi spodobi. Skupina je nastala 
hkrati s prireditvijo in fantje so pod budnim očesom men-
torja Milana Kokalja iz leta v leto boljši, tako kot sama 
prireditev.
Tudi Johanco bi težko pogrešali. Tako, po domače in na 
hudomušen način je med prebiranjem fižola povedala vse 
o košnji in spravilu sena. Ne samo o poteku dela, temveč 
tudi, kje jo je njen Pepe prvič “kušnu”, pa kdaj so mladi 
pari lahko izkoristili priliko, da se na hitro malo stisnejo, pa 
zanimivo in smešno uganko, ki zadeva kosce in še in še.  
Da pa je Pepe najboljši kosec v vasi in zraven še najboljši 
pevec, pa tako ni nobenega dvoma. Mnogi so po dolgem 

času zopet slišali zvok klepanja in brušenja kose, Johanca 
pa je prijela tudi za grablje, pa še kito cvetja ji je vmes 
prinesel vriskajoči Pepe.
Ker pa so nekdaj prav večja kmečka opravila nudila prilo-
žnost za druženje in petje, so vmes Pevci  tretje generacije 
DU iz Moravč z umetniškim vodjo Milanom Kokaljem in 
ob spremljavi Klemenove harmonike obudili tudi  pesmi 
koscev. Njihovo ubrano ljudsko petje je marsikoga iz sta-
rejše generacije poneslo nazaj v stare čase, mlajši pa so 
imeli priliko doživeti njihov lepši del. 
Skozi prireditev sta obiskovalce na sproščen način pope-
ljala voditelja Maja Lah in Franc Lajevec, navzoče pa je 
pozdravil tudi župan Martin Rebolj. Pohvalil je organizatorje 
in obljubil večjo podporo za njihovo veliko prizadevnost.
Organizatorji se ponovno zahvaljujejo vsem obiskovalcem 
in vsem, ki so jim kakorkoli pomagali.

Francka Toman, foto: Urška Vozel

Še malo se nasmej, Andraž!

Le kakšno ime si bodo nadeli?
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20 LET ANSAMBLA SVETLIN

Ansambel, ki promovira Moravško dolino po Sloveniji in svetu

Kakor je navada v mnogih slovenskih družinah, sta tudi 
Karol, tudi sam glasbeno nadarjen, in Klara Svetlin iz 
Spodnjega Tuštanja, svojim trem sinovom kupila glasbene 
inštrumente že, ko so obiskovali osnovno šolo. Bratje Svetlin: 
Aleš s kitaro, Andrej na harmoniki in Tomaž na kontrabasu, 
so imeli izreden glasbeni posluh in željo po igranju. Predsta-
vili so se na odru Partizanskega doma v Moravčah, kjer jim 
je poleg očeta pomagal Milan Kokalj. Tako se je leta 1989 
začelo z mnogimi nastopi po Sloveniji. Fantje so bliskovito 
napredovali in kaj hitro jih je glasbena pot ponesla tudi v 
Nemčijo, kjer so igrali nekaj let tudi pri drugih ansamblih. 
Spoznali so Marka Kavtičnika, ki je poslej nastopal v ansam-
blu Svetlin kot pevec in trobentač. Ko se jim je pridružil še 
Mitja Sever s klarinetom, so postali kvintet. V tistem obdobju 
so svoj ansambel obogatili še s petjem nežnejšega spola. 
Od takrat dalje so njihove kapacitete popolnoma zasedene. 
Poleg Slovenije njihova glasba odmeva še v Nemčiji, Švici, 
Avstraliji, Nizozemski, Južni Tirolski, Hrvaški... V dvajsetih 

letih so si prislužili mnoga priznanja, mnoge zmagovalne 
skladbe so njihove iz raznih prireditev in koncertov, tudi 
radijskih in televizijskih. Aleš je vodja Ansambla, Andrej 
pa piše tudi skladbe. Avtorji njihove glasbe so še: Milan 
Kokalj, Marko Kavtičnik, Matej Kovačič in drugi, igrajo 
tudi Avsenikove, Slakove in ljudske. Izdali so sedem CD-jev. 
Mnoge njihove melodije so posebno znane, med njimi Belo 
obleko si že nosila, ki jo poje Stanko Petrič. Kadar igrajo 
in pojejo povsod znano Moravče so najlepše, domačinom 
igra srce, tujci pa si želijo videti  naše kraje.
Svojo 20 letnico delovanja je Ansambel Svetlin praznoval 
s prireditvijo v soboto, 12.  septembra v letnem gledališču 
Studenec, ki edino lahko zadosti množici njihovih obože-
valcev. Zaradi izjemno velikega zanimanja za vstopnice, 
so v nabito polnem gledališču v istem popoldnevu koncert 
izvedli dvakrat. Na odru so se zvrstili priznani izvajalci 
glasbe: Lojze Slak, Eroika, Nuša Derenda, igralec – humo-
rist Marjan Šarec (Serpentinšek) in folklorna skupina Iskra 
Emeco. Seveda, nastopili so tudi slavljenci Ansambel Svetlin 
s svojimi številnimi melodijami. Občinstvo je še posebno 
dobro sprejelo njihove nastope skupaj z vsakim gostom po-
sebej. Prvič v Sloveniji se je slišala posebna kombinacija, 
narodnozabavna glasba skupaj s klasično: ansambel Svetlin, 
violinistka Alenka Semeja in Eroika. Tudi Tomaža Svetlina je 
bilo lepo slišati na odru, saj se je pred dobrim letom podal 
na drugačno pot, v poslovni svet mehanizacije. Čudovito 
lepo prireditev je vodil Boštjan Romih z odlično retoriko 
in pravo mero humorja. Nedvomno, po aplavzu sodeč, so 
bili gledalci  navdušeni in zadovoljni. Slavljenci niso mogli 
prikriti solz sreče, ki so o zaključku koncerta prikradle na 
licih. Obiskovalci pa so se dvignili, ploskali stoje in splošne 
misli, so nekateri povedali glasno: Nepozaben koncert!
Naj mladi muzikanti praznujejo še vrsto okroglih obletnic! 
Naj še mnoga leta pojejo o Moravški dolini in po svetu širijo 
glas o njeni lepoti, o  njihovem rojstnem kraju!
Ansambel Svetlin, iskrene čestitke!

VR

Župan Martin Rebolj je v imenu Občine Moravče izročil an-
samblu Svetlin “zahvalo za delovanje v promociji občine”.
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Blaž Slapar bo razstavljal v Studencu
Med 24. oktobrom in 2. novembrom letos bo v Poletnem 
gledališču studenec razstava risb, slik in vizualnih komu-
nikacij. Avtor je naš mladi rojak Blaž Slapar. Ta kulturni in 
umetniški dogodek smo izkoristili za pogovor z njim.

G. Slapar, stari ste šele 27 let, pa vendar se lahko po-
hvalite že z lepimi uspehi. Kateri so tisti dogodki, ki so 
zaznamovali vašo umetniško pot?

Naštevanje vseh bi bilo predolgo. Zagotovo pa je to konča-
nje Srednje šole za oblikovanje in fotografijo v Ljubljani, 
predvsem pa diploma na Akademiji za likovno umetnost 
in oblikovanje tudi v Ljubljani. Trenutno pa opravljam še 
magistrski študij.

Za umetnika so verjetno najpomembnejše razstave, 
saj tam doživi refleksijo publike. Kje ste razstavljali do 
sedaj?

Naj omenim samo nekatere. Leta 2004 sem na Slovenskem 
oglaševalskem festivalu prejel srebrno priznanje, nato sem 
v 2006 imel prvo samostojno razstavo v Kulturnem domu 
v Moravčah, dve leti kasneje pa v evropskem parlamentu 
v Bruslju. Moji filmski plakati so bili razstavljeni v kinih 
Vič in Dvor, sodeloval pa sem tudi pri skupinski razstavi 
v Vili Manin v Italiji. Za diplomsko delo sem leta 2007 
prejel Nagrado Akademije za likovno umetnost za posebne 
dosežke.

Kaj boste počeli, ko zaključite študij?

Z ravnateljico OŠ v Moravčah se pogovarjava o morebitnem 
tečaju risanja in slikanja. Razmišljam tudi o ustanovitvi 
slikarskega društva. Prepričan sem, da so Moravčani na-
gnjeni k umetnosti. Potrebna je le prava iniciativa. Slikanje 

je lahko tudi vrsta terapije. Nekateri se nam bodo pridružili 
zato, da se pri slikanju sprostijo, drugi si bodo želeli napre-
dovanja in umetniške rasti. Skratka, ljudem je treba zadevo 
približati. V kakšni organizacijski obliki bo vse to potekalo, 
še ne morem zagotovo povedati.

Ali se da od tega živeti? 

Včasih so dejali, da je slikar največ vreden , ko umre. Seveda 
ni lahko, še posebej mladim. Toda sam se ukvarjam tudi z 
grafičnim oblikovanjem. To pa je zadnjih dvajset let zelo 
napredovalo in na trgu so cene realne. Če si priden, se da. 
Pri oblikovanju gre za odnos med naročnikom in izvajalcem, 
pri risanju ali slikanju pa gre za izražanje umetnika samega. 
Gre za kreativnost, ki jo začutiš, ko ustvarjaš. Trudiš se, 
da preneseš kreativnost tudi na druge, da bi tudi ti lahko 
čutili radost ob pogledu na umetnino. Mišljenje, da gre za 
lahkotno delo je iluzija. To je trdo in natančno delo.

Kako bi opisali svoj slog?

Vsak umetnik išče svoj slog. Nekateri delajo samo eno ali 
le nekaj stvari in ljudje mislijo, da ge za nekakšne kalupe. 
Tega si ne želim. Imam občutek, da vem kam grem. Mislim, 
da gre pri meni za realizem s poudarkom ekspresije. Gradim 
na intenzivnosti, ki naj človeka pritegne, da sliko resnično 
gleda in se zave, da ne gre le za okras na steni.

Kaj boste  razstavljali v Studencu?

Predvsem dela, ki so nastala v zadnjih treh letih. Naj še po-
vem, da bo ob  otvoritvi organizirana okrogla miza, ki jo bo 
vodil Silvo Teršek in na kateri bodo sodelovali moji mentorji, 
ki zagotovo predstavljajo vrh slovenskega oblikovanja. 

EV

Oratorij v Moravčah
Če ste v času od 18. do 22. avgusta kaj potovali skozi Moravče, 
niste mogli zgrešiti navdušenega smeha in gruče otrok. Le kaj 
se je dogajalo pri cerkvi sv. Martina v Moravčah? Odgovor je 
preprost – Oratorij! Kar 78 otrok in 19 animatorjev se je namreč 
odzvalo na klic »Računam nate«.
Dan smo začeli s sprejemom, petjem bansov ter dvigom zastave, 
ki ga je spremljala letošnja oratorijska himna. Animatorji so nam 
vsak dan zaigrali odlomek iz življenja Frančiška Asiškega, temu 
pa je sledila kateheza. Na delavnicah so otroci izdelovali vetrnice, 
križe, ptičje valilnice, koledarje, zvončke, marionete, posodice, 
stojala za svinčnike in jaslice. Starejši otroci so pozorno prisluhnili 
pričevanju ozdravljenega odvisnika od drog, skupaj pa smo se 

tudi odpravili na celodnevni izlet v stiški samostan. Tam smo si 
ogledali cerkev, iskali skriti zaklad in se zabavali ob raznovrstnih 
igrah. Zadnji dan pa je vse udeležence čakala težka naloga. Mesto 
Asissi je namreč napadel barbar Silvio, zato so otroci prevzeli 
vloge vitezov in si skupaj prizadevali ubraniti mesto. Kaj mislite, 
kdo je zmagal? 
Zadnje dejanje letošnjega oratorija je bila sveta maša. Pri maši 
smo se zahvalili Bogu za vse, kar smo lepega doživeli na oratoriju 
in za svetel zgled, ki nam ga je dal sveti Frančišek. Njegov bla-
goslov pa naj nas spremlja celo leto, dokler se spet ne srečamo 
na oratoriju! 
Animatorji se zahvaljujemo vsem, ki ste nam pomagali, da je 
Oratorij lepo uspel, še posebej sestram klarisam v Nazarjah, ki 
nas vedno spremljajo z molitvijo.
Katarina Capuder, foto: Petra Gotar
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Grad Tuštanj, 28.avgust. 2009.
Ura je 20. in osem minut. Razkošno topel poletni večer ne 
daje slutiti, da se poletje počasi izteka. Atrij gradu je na-
polnjen do zadnjega sedeža, le nekaj zamudnikov zadaj se 
prestopa in išče ugoden položaj. Večina jih mirno kramlja 
in pričakuje prijeten glasbeni večer.
KD Grajski oktet je v sklopu Grajskih kulturnih večerov 
priredil četrti letni koncert. Rdeča nit koncerta ja bila tista 
večna tema, ki se vseskozi pojavlja in nas vse spremlja v 
takšni ali drugačni obliki skozi življenje. Tista, ki nas pove-
zuje z najbližjimi, z navezanostjo na dom, na spomine in 
tista, ki zbuja srčna pričakovanja. Lahko bi enostavno rekli 
ljubezen. Ljubezen je tisti temeljni kamen na katerem fantje 
gradijo ubrano in doživeto pevsko ustvarjanje. Da pa petje 
ni edina ljubezen, za katero jim bije srce so dokazali v nekaj 
pesmih, kjer nastopijo tudi dekleta, ki so z dramskim vlož-

kom dodatno obogatila sporočilo ljubezni. No, proti koncu 
večera, se je pokazalo da, tudi če z dekleti ne gre vse po 
načrtih, sta dobra družba in kozarček vinca dobra kombi-
nacija za veselje do življenja. Dobra kombinacija so bili tudi 
gostje na koncertu priznani mehiški ansambel Mariachi. 
Šest pravih mehičanov, izbranih glasbenikov ima nalogo, 
da v Sloveniji zastopajo pristno mehiško glasbo. S svojim 
nastopom so pričarali zvočno kuliso Mehike. Njihovo pre-
pevanje vodi temperament. Pozna se, da v Mehiki sonce 
sije dlje in močneje ter tako (so)oblikuje zanimive pesmi. 
Koncert so fantje zaključili z napitnico in z zahvalo lepemu 
poletnemu večeru, ki smo ga soustvarjali vsi navzoči.
Poletje se je že naslednji dan poslovilo. Naše kraje je prešla 
ohladitev z obilnim deževjem. Tako toplo kot je bilo na ta 
večer letos ne bo več. Morda pa naslednje leto bo spet.

M.M.

TOPEL POLETNI VEČER
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S šolo za šolo

Pomembno je, da se šola odpira v okolje in letošnja pomlad 
je bila v znamenju sodelovanja s podjetjem Termit. V maju 
smo s Termitom sodelovali prvič na likovnem področju. 
Podprli so naš Ex tempore in nas povabili na svoje dvori-
šče in skupaj nam je uspelo pripraviti prijetno druženje in 
ustvarjanje za mlade likovne ustvarjalce iz naše šole in šol 
iz bližnje okolice. Vsa nastala dela – tudi tista, ki smo jih 
dobili še iz šol, ki so bile z OŠ Jurija Vege v projektu Come-
nius so bila razstavljena v poslovnih prostorih.  Sočasno je 
potekala predstavitev raziskovalne naloge in vseslovensko 
srečanje mladih jamarjev Slovenije, ki so se z jamarskim 
društvom Simon Robič podali tudi na obisk kraških jam v 
okolici Moravč.  
Iz dobrega začetnega sodelovanja so se porodile nove 
ideje in zamisli za nadaljna sodelovanja. 
Ob koncu leta bo izšel koledar za leto 2010, ki ga v celoti 
sponzorira podjetje Termit. V njem bodo predstavljena 
likovna dela otrok, ki so sodelovali na Ex temporu maja 
letos.

Plodno sodelovanje šole in podjetja
 V inovacijskem projektu, ki je podprt tudi s strani Zavoda 
za šolstvo »umetnost kot način življenja« smo se dogovorili 
s podjetjem Termit  da soorganiziramo Termitove majske 
dneve za naše učence in sicer: tekmovanje v odbojki na 
mivki, izdelovanje skulptur in gradov iz mivke, ustvarjanje 
slik iz peska  t.i. »peščenih slik«. Naš cilj je povezanost z 
lokalnim okoljem, hkrati pa ostajamo predani likovnim Ex 
temporem, za katere vselej najdemo navdih v Moravčah in 
okolici. Izkušnje z organizacijo takšnega učnega srečanja 
so raznolike in bogate; v času od 14. do 17. 10. 2009 bo 
naša izkušnja predstavljena na mednarodnem seminarju 
z naslovom Motivacija za ustvarjalnost in inovativnost 
otrok in mladine predstavila Inge Ivartnik, tokrat v vlogi 
predavateljice. Šolo pa bodo obiskali zainteresirani likovni 
pedagogi iz vsega sveta in izmenjali izkušnjo z učiteljico 
ob poučevanju 8. razreda. Vesela sem, da bomo lahko v 
polnosti uporabili naravne barve in materiale: moravški 
pesek. 

Inge Ivartnik, prof. 

V vrtcu je živahno
Prišel je september in v vrtcu je spet po-
stalo živahno… Med naše že »poznane« 
otroke smo sprejeli tudi nove, ki v našem 
vrtcu še niso bili. Novinci so se navadili 
na vrtčevski ritem, nove vzgojitelje, pro-
store in še kaj, starejši pa so postali že 
tako »veliki«, da so se preselili v šolske 
prostore. 
Vsi skupaj pridno ustvarjamo, se spre-
hajamo po Moravški dolini, raziskujemo 
nove sprehajalne poti, nabiramo jesenske 
plodove, prepevamo in se vsak dan po-
sebej veselimo ponovnega prihoda med 
otroke.  

Ana Gerčar

Likovna kolonija v Češnjicah
I. likovna kolonija Češnjice je potekala prvi vi-
kend v septembru pod častnim pokroviteljstvom 
župana občine Moravče Martina Rebolja in v 
soorganizaciji KUD Serafin iz Ljubljane. Ude-
leženci so bili slikarji: Nina Dorič in Leonida 
Kočar iz Moravč, Matjaž Bukovac, Cica Kolar 
in Anita Šefer iz Ljubljane ter Zvonko Dobovšek 
z Visokega pri Igu. Vsak slikar je ustvarjal v 
tehniki, za katero se je odločil po ogledu terena 
in izbiri motiva. 
Slike bodo razstavljene na enodnevni razstavi 
ob 113. Mozartovih družinskih dnevih v Polho-
grajski graščini dne 27. 9. 2009. Slikarji bodo širši javnosti 
predstavljeni tudi v brošuri, ki izhaja ob tej vsakomesečni 
prireditvi. Organizatorja sta prosila avtorje, da slike po-
darijo v dobro Šolskega sklada Osnovne šole Jurija Vege, 

Moravče. Avkcijska prodaja bo v petek, 27. novembra 2009, 
ob 18. uri v poročni dvorani na gradu Tuštanj.
Bilo je prijetno in ustvarjalno druženje, za kar sem vsem iz 
srca zahvaljujeta gostitelja in organizatorja

Teuta in Mitja.

16 Novice iz Moravške doline



S šolo za šolo

Postali smo plavalci
Vsako leto v tretjem razredu šola organizira 20-urni pla-
valni tečaj, ki je del obveznega programa športne vzgoje. 
Letos smo se v soglasju s starši odločili, da naše tretješolce 
odpeljemo v Terme Čatež, kjer smo imeli dobre pogoje za 
izvedbo tečaja. Tečaj je potekal od 8. do 11. septembra.
Letošnja generacija je bila res številčna, saj se je plaval-
nega tečaja udeležilo 64 otrok (49 iz centralne šole in 15 s 
podružnice Vrhpolje). Spremljalo nas je sedem učiteljev, ki 
smo imeli tudi vlogo vaditeljev plavanja in smo za učenja 
plavanja tudi usposobljeni.

Prvi dan, po nastanitvi v apartmaje, smo izvedli preizkus 
plavalnih sposobnosti in otroke razdelili v plavalne skupine. 
Imeli smo 6 plavalnih skupin. Delo je potekalo zelo intenziv-
no, saj so nam to omogočali dobri pogoji za delo. Imeli smo 
možnost uporabe zunanjih in notranjih bazenov. Vsekakor 
pa so otroci zelo uživali v času prostih trenutkov, ko smo po 
plavalnih skupinah, preizkusili vse tobogane in vodne užitke, 
ki smo jih bili deležni v letni in zimski termalni rivieri.
Plavalne sposobnosti otrok so bile zelo različne. Nekateri 
so morali na začetku izgubiti strah pred vodo, drugi so bili 
v vodi skoraj že »doma«.
Na končnem preverjanju smo dobili odlične rezultate. Cilj 
3. razreda po učnem načrtu je, da otrok preplava 25m v 
poljubni tehniki in s tem pridobi zlatega morskega konjička. 
Končni rezultat plavalnega tečaja je:

55 otrok je doseglo cilj 3. razreda, to je 86% generacije, • 
14% pa še ne (9 otrok).

53 otrok je uradno dobilo naziv plavalec (po merilih Pla-• 
valne zveze Slovenije). To je 83% generacije. Osvojili so 
bronastega (47 otrok) oz. srebrnega delfina (6 otrok).

Še ena šola plavanja je za nami. Mislim, da lahko rečem, da 
je uspela v celoti. Vsi skupaj smo se vrnili polni novih vtisov, 
naredili prve korake v samostojnost in kar je najpomembnej-
še, voda je postala vsem dobra prijateljica in v njej smo se in 
se bomo vedno dobro in upam, da tudi varno, počutili.

Andreja Vavpetič

Ekošola kot način življenja ali 
dobre navade kot način življenja
Otroci so naša prihodnost in resnica je, da kar se v 
mladosti sadi, se kasneje žanje.
Na osnovni šoli Jurija Vege se zavedamo, da je to po-
membno in nujno, a koliko dejansko naredimo za to? 
Koliko časa si vzamemo v hitrem življenjskem tempu in 
ga namenimo našim najmlajšim, da bi jih podučili o stva-
reh, ki so malenkosti, a vendar izredno pomembne? 

Zato smo učenci in delavci šole že tretje leto vključeni 
v projekt Ekošola. V izvirno oblikovanih programih 
Ekošole spoznajo otroci veliko vrednot. V projektu 
sodelujejo učenci, učitelji, strokovni delavci, tehniško 
osebje na šoli, starši, strokovnjaki in predstavniki lo-
kalne skupnosti. Prislužili smo si že zeleno zastavo, ki 
dokazuje, da imamo visoko okoljevarstveno zavest. A 
jo moramo tudi obdržati, tako da izpolnimo določene 
zahteve projekta.

Naša šola bo skozi celo leto s projekti uresničevala pri 
učencih, zaposlenih in krajanih naslednje cilje:
- vzgoja za okoljsko odgovornost
- vzgoja za zdrav način življenja v zdravem okolju
- učinkovita raba naravnih virov (voda, odpadki, ener-
gija).

Za potrditev ekozastave smo izmed ponujenih temat-
skih sklopov izbrali tiste, ki se nam za naš kraj zdijo 
najpomembnejši:
- Voda kot življenjska vrednota
- Zdrav način življenja
- Ravnanje z odpadki.
V letu 2009/10 nameravamo nadaljevati že zasta-
vljene projekte v sodelovanju z lokalno skupnostjo, 
Termitom, občino Moravče. Izvedli  bomo Eko dan, 
Ekobralno značko, Novoletni eko sejem, aktiven bo 
Mladi reporter, sodelovali bomo v projektu »Srečanje 
treh generacij«, zbiralne akcije, uvesti nameravamo eko 
malico, pa še bi lahko naštevali. Posebno skrb bomo 
posvetili ločevanju odpadkov. Na šoli to že izvajamo, 
radi pa bi postali SKRBNIKI EKOLOŠKEGA OTOKA 
pred našo šolo. O ureditvi le tega smo že navezali stik 
z Občino Moravče.
Že 1. in 2. 10. 2009 bomo v šoli in vrtcu izvedli ZBI-
RALNO AKCIJO PAPIRJA. Iztržek zbranega je name-
njen Šolskemu skladu, torej vsem nam. K sodelovanju 
vabimo vse krajane, pa tudi občino in delovne orga-
nizacije v Moravčah. Papir predhodno lahko oddate v 
tednu pred odvozom, torej od ponedeljka, 28.9., do 
zaključka, 2. 10. 2009, v hišniški prostor pri vrtcu. O 
poteku akcije vas bodo opomnili tudi plakati, ki jih bodo 
pripravili učenci 8. razredov z razredničarkami.
O izvajanju ostalih akcij vas bomo sprotno obveščali, 
vabljeni pa, da si ogledate Letni delovni načrt Ekošole 
na spletni strani OŠ Jurija Vege, Moravče.
Za sodelovanje in podporo pri izvajanju programa 
Ekošole se vsem krajanom, delovnim organizacijam 
in občinski upravi lepo zahvaljujemo.

Za Eko šolo – Nada Osolnik
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S šolo za šolo

Večjim krajem po Sloveniji, kjer poteka vadba po Sistemu 
Joga v vsakdanjem življenju že 20 let, se bodo letos pri-
družile tudi Moravče. Certificirani učitelji iz Društva Joga v 
vsakdanjem življenju Domžale bodo vodili začetno vadbo 
v telovadnici vrtca Osnovne šole Jurija Vege. Prva vadba 
se prične 6. oktobra ob 18. uri, vpis pa poteka že od 14. 
septembra. 
Vadba Joge v vsakdanjem življenju je razdeljena na osem 
stopenj. Na vsaki stopnji se vadijo telesne vaje ali asane, 
dihalne vaje ali pranajame, vaje sproščanja in meditacije. 
Zahtevnost vaj se sistematično stopnjuje, od zelo prepro-
stih vaj začetne stopnje, ki jih lahko izvajajo tudi bolniki in 
starejši, do naprednejših tehnik. Prav vse vaje pa celovito 
učinkujejo na človeka. Na naraven način in brez posebnih 
vadbenih pripomočkov pomagajo doseči telesno, duševno, 
duhovno in socialno zdravje. 
V septembru se lahko vpišete še 28.9. na OŠ Jurija Vege 
od 18. do 19. ure, v oktobru pa se vadbi lahko pridružite 

Joga v vsakdanjem življenju z 
letošnjim letom tudi v Moravčah

še v torek, 6. in 13. oktobra, prav tako od 18. do 19. ure. 
Informacije lahko dobite na številki 031 231 440, od 
ponedeljka do petka, od 12. do 14. ure in na www.jvvz.
org/domzale. Joga v vsakdanjem življenju je prostovoljna, 
neprofitna, humanitarna in nevladna organizacija. 

Eva Stare, foto: D.K.

Šola je ustanova, kjer si iz leta v leto generacije pridobivajo 
znanje. Majhne šole – podružnične šole – so v podežel-
skem okolju gonilo razvoja in srce kulturnega dogajanja v 
kraju. Tako je že preko petdeset let. 
Na različnih srečanjih učiteljev podružničnih šol je bilo ugo-
tovljeno, da je povezanost podružničnih šol v današnjem 
času zelo pomembna in potrebna, ker se srečujemo s spe-
cifičnimi nalogami pri delu. Zato se je leta 2000 ustanovilo 
Društvo učiteljev podružničnih šol  - DUPŠ. 
Že nekaj let društvo organizira različna izobraževanja, 
strokovne posvete o različnih aktualnih temah, izmenjavo 
izkušenj in reševanje podobnih problemov ter različne 
strokovne ekskurzije v zamejstvo. Društvo predstavlja delo 
in dejavnosti podružničnih šol širši javnosti. Vsako leto se 
strokovni posvet in srečanje odvija na drugi podružnični 
šoli, torej v različnih krajih Slovenije. 
Na zadnjem srečanju (v Mlinšah 17. aprila 2009) je bil 
sprejet sklep, da se 10. srečanje in strokovni posvet odvija 
na Podružnični šoli Vrhpolje. Tema letošnjega strokovnega 
posveta je namenjena čebelarjenju  na Slovenskem. Temo 
smo izbrale učiteljice POŠ Vrhpolje, kajti zavedamo se 
resničnosti izjave A. Einsteina, ki je rekel: “Ko bo izginila 
čebela z obličja Zemlje, bo človek preživel le še štiri leta; 
saj ko ni več čebel, ni več opraševanja, ni več rastlin, ni 
več živali, ni več ljudi ..... .
Ob strokovnem posvetu in srečanju DUPŠ, ki bo potekalo 
16. in 17. aprila na POŠ Vrhpolje bomo organizirali različne 
dejavnosti
• v okviru srečanja bomo izvedli likovni in literarni nate-

čaj 
• ob tej priložnosti bomo izdali  Bilten in Zbornik pri-

spevkov 10. strokovnega posveta Društva učiteljev 
podružničnih šol Slovenije.

• V društva DUPŠ deluje tudi gledališka skupina SMRE-
KA, ki vsako leto pripravi gledališko predstavo na izbra-
no temo v kraju srečanja in jo predstavi udeležencem 

srečanja kot tudi ostalim krajanom in zainteresiranim 
osebam. 

• Strokovni posvet in srečanje bo potekalo dva dni; prvi 
dan bo namenjen temi strokovnega posveta – čebelar-
jenju na Slovenskem, drugi dan pa bomo udeležencem 
strokovnega posveta prikazali zanimivosti domačega 
kraja

• osrednja prireditev bo potekala v POŠ Vrhpolje, v dvo-
rani GD Vrhpolje

• obiskali bomo Čebelarski dom na Brdu pri Lukovici, kjer 
ima svoj sedež Čebelarska zveza Slovenije

• organizirali bomo »predavanje« znanega čebelarja
• izvedli bomo likovno delavnico »POSLIKAVA PANJSKIH 

KONČNIC«
• pripravili bomo razstavo prispelih literarnih in likovnih 

del na gradu Tuštanj, po izboru komisije bomo najboljše 
izdelke nagradili

• ogledali si bomo rojstni kraj matematika Jurija Vege
• v šoli bodo po posameznih učilnicah potekale različne 

razstave
•  vsi udeleženci bodo dobili spominsko darilce – kozar-

ček medu z orehi in lešniki,  čebelico, narejeno iz gline 
ter posebej v ta namen izdelano mapo, v kateri bo 
promocijski material občine Moravče

• vsi udeleženci srečanja (po izkušnjah od 60 do 80)  ne 
prenočujejo v gostujočem kraju, ampak se na posvet 
pripeljejo od doma. Prenočišča bomo zainteresiranim 
ponudili v gostišču Soklič, kjer imajo do 25 prenočišč, 
kar pa je po sedanjih izkušnjah dovolj.

Za pomoč pri organizaciji tako obsežnega projekta bomo 
zaprosili občino Moravče. Prav tako bo potrebno pridobiti 
še druge donatorje, ki bodo z denarnimi prispevki ali kako 
drugače pomagali pri organizaciji prireditve.

Francka Pačnik, vodja POŠ Vrhpolje

10. strokovni posvet Društva učiteljev podružničnih šol
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Košarkarski turnir v Moravčah 
Vsi športni navdušenci in predvsem ljubitelji košarke 
so v soboto 6. septembra  na igrišču pri osnovni šoli, 
lahko spremljali  košarkarski turnir trojk.  Turnir so 
organizirali člani  Športnega društva Termit in se ga 
je udeležilo 8 ekip. Tako kot lani je tudi letos zmagala 
»Tazadnja ekipa«,  drugi najboljši so bili »Ekipa Rok 
Grabnar«, tretjo stopničko pa je zasedla ekipa »Ra-
teški medvedi«. Med odmorom pa so se med seboj 
pomerili tudi posamezniki v metu trojk, med katerimi 
je imel v hudi konkurenci najbolj mirno roko Uroš 
Polajžer. Takšni turnirji so vedno dobrodošli, zato 
gre pohvala organizatorjem in vsem sodelujočim. 
Le tako naprej!

 Maja Hren

Začetek letošnje nogometne sezone se je začel za naše 
selekcije  uspešno.
Članska ekipa je, do oddaje tega prispevka, odigrala 3 
kroge tekmovanj v Regionalni ljubljanski ligi iz katerih je 
iztržila eno zmago proti ekipi Svoboda Kisovec, neodločen 
rezultat z ekipo iz Komende in doživela poraz z nogome-
tnim klubom Ihan. S temi rezultati se je uvrstila na sredino 
lestvice.
Združeni ekipi kadetov in mladincev NK Roltek Termit 
sta prav tako odigrali 2 kroga tekmovanj v svojih ligah. 
Kadeti so bili poraženi na obeh srečanjih, mladinci pa so 
v 1. krogu doma doživeli poraz, v 2. krogu na Jesenicah 
pa iztržili prve 3 točke na lestvici.
Starejši dečki (U14) so odigrali dva srečanji MNZ lige. 
Pomerili so se z ekipama Anet Dol in NK Olimpijo,vendar 
obe srečanji izgubili.   
Mlajši dečki (U12) pa so letos pokazali malo boljšo igro v 
primerjavi z lanskimi rezultati,saj so po dveh krogih iztržili 
kar 10 točk in se uvrstili na sredino lestvice svoje lige.
Ekipa dečkov U10 pa je odigrala do oddaje tega prispev-

ka eno srečanje 
MNZ lige v go-
steh proti ekipi iz 
Ihana in jih tudi 
zelo visoko pre-
magala z rezulta-
tom 1:11. Fantje 
so, po  nekaj spre-
membah v svoji 
vrsti zaradi pre-
stopa nekaterih 
ključnih igralcev 
v starejšo selekci-
jo, še vedno spo-
sobni zelo dobro 
odigrati  vsako 
tekmo,kar je zelo 
obetajoče za naš 
klub.
Naši najmlajši upi v skupini U8 še niso začeli s tekmova-
njem. So pa nastopili  na prijateljskem turnirju, ki ga je 
organiziral konec avgusta NK Vir. Fantje so pod vodstvom 
novega trenerja Aleša Burje nastopili neverjetno dobro in 
uigrano. Z  odlično ekipno igro so osvojili pokal za 1. mesto 
v svoji starostni skupini. Erik Urbanija pa je prejel pokal za 
najboljšega igralca.
Tudi ekipa veteranov je odigrala 2 srečanji v novi sezoni in 
obe tekmi tudi dobila,s tem pa si je priigrala prvih 6 točk 
na lestvici veteranske lige.
Omeniti moramo tudi podelitev pokala za najboljšega 
igralca lanske nogometne sezone članskih ekip, ki ga je 
prejel Miloš Zorko, 22. avgusta tik pred začetkom prve 
tekme iz rok predstavnika MNZ Ljubljana Sandija Kranjca 
in uspešno uvrstitev naše članske ekipe na lestvici za fair 
play, kjer je zasedla najvišje 1.mesto.
Čestitke vsem našim ekipam za dosežene uspehe.

Bojan Bibič

Vse nogometne selekcije NK Termit so že odigrale prva 
srečanja sezone 2009/2010

1. mesto ekipa U8
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Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanke in občane, ki so praznovali svoj visoki življenjski jubilej, 

osemdesetletnico rojstva:

Anton Peterka, Prikrnica 6

Ljudmila Ribič, Drtija 16

Lovrenc Zupančič, Zgornji Prekar 3

Vinko Smrkolj, 
Drtija 42

Poleg njih pa še Frančiška Kofol, Sveti Andrej 3.

Čestitkam se  pridružujemo tudi iz uredništva in vsem 
jubilantom želimo veliko zdravja. 

VR

Termitov pokal 
Vsi udeleženci odbojkarskega tekmovanja smo prepričani, 
da je Rudarsko podjetje Termit d.d. naredilo velik korak v 
občini Moravče, ko je s postavitvijo odbojkarskega igrišča 
omogočilo krajanom, predvsem pa mladi generaciji, da 
aktivno, družabno, zabavno, koristno in varno preživlja-
li zaspani počitniški čas. Ob tem preprostem dejstvu so 
skupni interesi, velika dnevna udeležba igralcev, njihovo 
prizadevanje in navdušenje za šport, pripeljali do pobude, 
organizacije ter izvedbe tekmovanja iger na mivki.  Zavedali 
smo se, da imamo le eno zlato igrišče, ki ne zadostuje za 
popolno organizacijo takšnega tekmovanja. Prizadevamo 
si, da bomo naslednje tekmovanje za Termitov pokal poiz-
kušali organizirati na dveh osvetljenih igriščih, če nam bo 
Rudarsko Podjetje Termit d.d. in njihovi delavci še naprej 
stali ob strani in nas podpirali pri naših idejah in prizade-
vanjih. Upamo, da bodo našim prizadevanjem priskočili na 
pomoč tudi drugi  organi v občini Moravče.
Tekmovanja za Termitov pokal se je udeležilo 11 ekip oziro-
ma 44 tekmovalcev. Izvedba tekmovanja je pokazala, da je 
bila organizacija tekmovanja dobra, kljub temu pa imamo 
grenak priokus, saj smo zaradi velikega števila prijavljenih 
tekmovalcev, morali zavrniti nekaj ekip. Zmagovalci  tek-
movanja v odbojki na mivki so bili člani ekipe Gužva bar,  
2. mesto je zasedla ekipa Pri Jurku, 3. mesto paekipa C.R. 
Termitov pokal pa je osvojila ekipa Pri Jurku, 2. mesto je 
zasedla ekipa C.R., 3.  Pa  ekipa Termit CE.
Tekmovanja se je udeležilo tudi veliko število obiskovalcev, 
ki so se zabavali ob razburljivih igrah, druženju, prijetni 
glasbi, prešernem vzdušju, pijači in dobrotah, ki so jih 
brezplačno pripravile marljive vaščanke Drtije. Vsem va-
ščankam, ki so sodelovale pri pripravi in postrežbi dobrot, 

se igralci odbojke na mivki iskreno zahvaljujemo.Prav tako 
se organizatorji in tekmovalci zahvaljujemo vsem spon-
zorjem za pomoč in prispevke pri izvedbi tekmovanja. Še 
posebno pa se zahvaljujemo direktorju  g. Petru Janežiču in 
preostalim delavcem podjetja Termit d.d. za razumevanje in 
potrpežljivost ob manjših nevšečnostih, ki so nastale v času 
uporabe odbojkarskega igrišča in ostalih površin.
Vabimo vse, da se nam pridružite pri igrah, ki dnevno pote-
kajo na odbojkarskem igrišču, kajti tekmovanje za naslednji 
Termitov pokal je že tik  pred vrati. Upamo, da ga bomo 
izvedli na dveh osvetljenih igriščih, z vrednimi nagradami 
in ravno tako z brezplačnim odbojkarskim golažem za vse 
obiskovalce tekmovanja.
Lepo vas pozdravljamo z rudarskim SREČNO!

Igralci odbojke na mivki
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Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

SAJ NI RES, PA JE !
Zdi se neverjetno, kako si nekateri na lahkoten in preprost način 
razlagajo stvari, katere so za občino zelo pomembne in določajo 
temeljna pravila igre, predvsem glede razpolaganja z občinskim 
premoženjem. V prejšnji številki Novic iz Moravške doline, je v 
članku z naslovom Kako prodajati občinsko premoženje, pod 
katerim se je podpisal EV, kateri inicialki verjetno pomenita 
Edo Veselko, odgovorni urednik NMD, razloženo, kako se je 
Statut občine Moravče spremenil, v členih in odstavkih, kateri 
opredeljujejo razpolaganje z občinskim premoženjem. Da je 
potrebno Statut brati skupaj z vsemi sprejetimi spremembami, 
svetnike in člane nadzornega odbora, pa oborožiti s fascikli z 
zbranimi dokumenti.
Najprej bi človek pričakoval, da obrazložitev o spremembah in 
dopolnitvah Statuta občine napiše direktor občinske uprave, še 
bolj pa župan, na katerega so leteli očitki, da je prodajal občin-
sko premoženje nezakonito. Pa ne, da odgovorni urednik tega ne 
bi smel pisati, ni pa modro, pa tudi ne moralno in etično, da se 
odgovorni urednik opredeljuje do stvari, katere se očitajo županu 
in nimajo nič skupnega z urednikom, oziroma uredniško politiko. 
Predvsem pa ni županov advokat, niti ne njegov piarovec, temveč 
mora v svoji vlogi in funkciji odgovornega urednika zagotoviti 
najširšo demokratičnost in neodvisnost, predvsem pa plurali-
zacijo medija. S takšnim načinom, se kredibilnost, predvsem pa 
neodvisnost medija precej zmanjšuje.
Pri direktorju občinske uprave sem preveril navedene trditve. 
Po predhodnem dogovoru, mi je direktor g. Albreht prijazno 
pripravil vso zahtevano dokumentacijo. Ugotovil sem, da je OS, 
16.12.1998 na svoji 48. seji, pod 4. točko dnevnega reda, z 13. 
glasovi za in 1 proti, sprejel sklep o spremembi in dopolnitvi 
Statuta občine po hitrem postopku. Med drugimi je tudi popravek 
77. člena, tako, da se je črtal 4. odstavek, kateri je opredeljeval 
potrebno 2/3 večino za sprejetje sklepa o prodaji občinskega 
premoženja. Vse spremembe in dopolnitve Statuta, so bile nato 
objavljene v Uradnem vestniku Št. 7/98. Zadeva je popolnoma 
jasna in nedvoumna, zato se tudi ne more pojaviti nobena druga 
razlaga in dilema. Pojavlja pa se resno vprašanje, predvsem pa 
odgovornost, zakaj se vse spremembe in dopolnitve Statuta niso 
v celoti vnesle v čistopis, oziroma se ni napravilo prečiščeno 
besedilo Statuta. Pri tem pa je odgovornost tudi na županu, 
saj bi po 5. letnem županovanju že lahko poskrbel za urejeno 
dokumentacijo in arhiviranje občinskih aktov. Da pa je fiasko 
še večji, je župan 30.1.2009 vložil na Ustavno sodišče pobudo 
za začetek postopka za oceno ustavnosti in zakonitosti četrtega 
odstavka 73,člena Statuta. Pri tem pa ne gre spregledati dejstva, 
da so bila porabljena sredstva občinskega proračuna za plačilo 
odvetnika, ki je v tem postopku zastopal občino. Da pa bo resnici 
zadoščeno, je potrebno izpostaviti še eno dejstvo. Iz zapisnika 48. 
seje OS z dne,16.12.1998, na kateri se je odločalo o spremembah 
in dopolnitvah Statuta, so bili prisotni tudi štirje sedanji svetniki 

Uspešno zaključen projekt 
Trkamo na vrata dediščine

Avgusta se je zaključil projekt Trkamo na vrata dediščine. 
V zadnjih tednih smo uspeli označiti večino točk dediščine 
z enotnimi tablami, ki opozarjajo na zanimivosti območja 
Srce Slovenije. Skupaj z Agencijo za razvoj turizma in 
podjetništva v občini Kamnik smo organizirali Srednjeve-
ške dneve, na katerih so se predstavljali tudi posamezniki 
in društva iz območja Srca Slovenije. V tekmovanju za 
Vrtomirjev prstan se je pomerilo tudi pet ekip iz Srca 
Slovenije, posebej lahko pohvalimo sodelovanje ekipe iz 
Moravč. V začetku julija smo se Pr’ Krač v Dolskem sestali 
z župani in pripravili predlog nadaljevanja projekta Trkamo 
na vrata dediščine, ki naj bi se tokrat osredotočil bolj na 
naravno dediščino ter varovanje porečja Kamniške Bistrice 
z njenimi pritoki in Save. V nadaljevanju bomo tematsko 
mrežo Trkamo na vrata dediščine upravljali pod blagovno 
znamko Srce Slovenije.

Mija Bokal

Izdali smo vodnik po 
podeželju Srca Slovenije 

Na Centru za razvoj Litija smo v okviru skupnega projek-
ta LAS Srce Slovenije, Kažipoti v Srce Slovenije, izdali 
vodnik po podeželju in drugih zanimivostih z naslovom 
»Vse, kar vas vabi v Srce Slovenije«. Srčna dežela med 
Ljubljano in Kamniškimi planinami ter med griči Dolenj-
ske in ravnicami Posavja vas vabi, da jo obiščete. 

V knjižici so predstavljene glavne znamenitosti kulturne 
in naravne dediščine območja Srca Slovenije, rekreativne 
površine in objekti, gostilne, turistične in izletniške kmetije, 
kmetije s ponudbo, pa tudi prenočitvene kapacitete in toč-
ke, na katerih se je v Srcu Slovenije mogoče poročiti. 
V katalog smo vključili območje lokalne akcijske skupine 
Srce Slovenije oz. ponudnike iz občin Dol pri Ljubljani, 
Kamnik, Litija, Lukovica, Moravče in Šmartno pri Litiji. S 
katalogom želimo spodbuditi zavedanje o pestrosti in ra-
znovrstnosti podeželske ponudbe in v naše kraje privabiti 
tudi goste, ki območja še ne poznajo, pa jih bo to s svojo 
raznovrstnostjo in pestrostjo zagotovo navdušilo. 
Brošuro lahko brezplačno dobite na Centru za razvoj 
Litija (01 - 89 62 710, info@razvoj.si). Doživite utrip Srca 
Slovenije! 

Ana Savšek

www.s rce - s loven i j e . s i1

Vodnik po podeželju in drugih zanimivostih
invitations into THE HEART OF SLOVENIA
A guide through the countryside and other sights

VSE, KAR VAS VABI 
V SRCE SLOVENIJE

VSE, KAR VAS VABI 
V SRCE SLOVENIJE

www.s rce - s loven i j e . s iEvropski kmetijski sklad za razvoj podeželja: Evropa investira v podeželje
Projekt delno financira Evropska unija
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Zahvale

Zbiranje in odvoz nevarnih 
odpadkov

Obveščamo vas, da bomo v Občini Moravče v to-
rek, dne 20. oktobra  2009 izvedli zbiranje in od-
voz nevarnih odpadkov iz gospodinjstev. 
Nevarne odpadke iz gospodinjstev bomo dne 20. 
oktobra 2009 sprejemali  
od 14.00  do 15.00 ure Peče pri gasilnem 

domu
od 15.30 do 16.30 ure Moravče pri 

Kulturnem domu 
od 17.00  do 18.00 ure Krašce pri gasilnem 

domu

Med nevarne odpadke sodijo: akumulatorji, ba-
terije, zdravila, pesticidi, barve, laki, kozmetika, 
svetila in gume osebnih avtomobilov.

Opozorilo: 
• Nevarni odpadki naj bodo v embalaži, ki omo-

goča varen prenos do zbirnega mesta. 
• Tekoči odpadki naj bodo zaprti, čeprav improvi-

zirano. 
• Odpadki iz iste skupine se ne smejo združevati 

v večjo embalažo, ker lahko pride med njimi do 
kemične reakcije. 

• Odpadke naj prinesejo polnoletne osebe, ki 
bodo pri rokovanju z njimi upoštevale varstveno 
tehnična navodila, pridobljena ob nakupu 
izdelka 

V SPOMIN
2. oktobra bo minilo eno leto, 
odkar je od nas za vedno odšel

MILAN KOKALJ 
Dragarjev Milan s Hriba nad Ribčami 2

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu 
in se ga spominjate.

Vsi njegovi

Srce je omagalo,
dih je zastal,
a spomin na tebe
bo vedno ostal.

ZAHVALA
V 66. letu starosti nas je zapustil naš dragi

JOŽEF KOCJANČIČ
po domače Dolenčev Jože iz Negastrna 2

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče, svete maše 
ter spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala g. župniku Viktorju Primožiču in 
pogrebni službi Vrbančič za lepo opravljen pogrebni obred. Zahvaljujemo 
se tudi g. Novaku za poslovilne besede. Hvala vsem, ki ste ga imeli radi, ga 

spoštovali in ga tako v velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti.

Francka in vsi njegovi

Tako tiho, skromno si živel,
takšno tudi si življenje imel, 
zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

kot predstavnik sveta krajevne skupnosti, eden pa po službeni 
dolžnosti. Glede na to, da so očitali sedanjemu županu, da je 
prodajal občinsko premoženje nezakonito, jim spomin ne seže 
prav daleč nazaj, oziroma niso iskreni.
Županu in občinski upravi predlagam, da pregledajo veljavnost 
in skladnost vseh občinskih aktov, ter uredijo ustrezno arhiviranje 
dokumentacije.

Predsednik OO Zares Moravče, Miran Cerar

Ve se, kako prodajati občinsko premoženje!
V zadnjih Novicah iz Moravške doline je bil objavljen članek 
»Kako prodajati občinsko premoženje?«. Na strani 8, ki ga je 
podpisal EV, je v tem prispevku kar nekaj netočnosti, ali name-
noma ali ne namenoma zavajati občane. Namreč STATUT občine 
Moravče, ki velja, je datiran z datumom december 1998 in ne 
1995 s popravki. V Statutu iz leta 1998, ki zaenkrat še v celoti 
velja, je v 73. členu v 4. odstavku točno navedeno: - dobesedni 
prepis »Odsvojitev nepremičnin je možna, kadar se zanjo opredeli 
dve tretjini članov občinskega sveta«. Tako ugotovitev praviloma 
povzema tudi g. Miran Cerar v prispevku pisma bralcev v istem 
časopisu. Da pa je sprenevedanje še večje, dokazuje tudi sklep 
Ustavnega sodišča Slovenije, št. U-I-21/09 z dne 23.4.2009. 
Namreč Ustavno sodišče je v postopku za preizkus pobude Mar-
tina Rebolja, Župana Občine Moravče, ki ga zastopa dr.Aleksij 
Mužina, odvetnik v Ljubljani, na svoji seji sklenilo:»Pobuda za 
začetek postopka za oceno ustavnosti in zakonitosti četrtega od-

stavka 73. člena Statuta Občine Moravče (Uradni vestnik Občine 
Moravče, št. 1/95 in 7/98 se zavrže«. Brez vsakega dvoma: Statut 
iz leta 1998 ima v 6. poglavju 73 člena še vedno 4. odstavek, 
točno opisuje možnost, kako odsvojiti občinske nepremičnine. Ta 
odločba je objavljena na spletni strani. Ob navedenem se mi kot 
občanki, samo po sebi pojavlja vprašanje, kakšen interes je pisec 
članka EV zasledoval. Osebno menim, da pisec misli, da občani 
naše občine, pač ne znamo brati in razmišljati s svojo glavo, ali 
pa je zasledoval kakšen drug interes. Dobro bi bilo, da si pisci 
takih pisanj priskrbijo vsaj vsa relevantna dejstva. Na koncu: 
bilo dobro, da bi se vsak avtor podpisal s polnim priimkom in 
imenom in ne s kraticami EV, RV, JV, da se točno ve, kdo je pisec 
člankov, saj so taki članki honorirani iz občinskega proračuna. 
(malo za dobro voljo: tudi moje inicialke ne odstopajo od drugih, 
saj imajo tudi črko V).

Ivanka VIDIC (IV)

22 Novice iz Moravške doline



Oglasi

NOGOMETNI KLUB TERMIT MORAVČE
VABI K VPISU NOVE ČLANE VSEH 

STAROSTI

VSAK TEDEN OD PONEDELJKA DO PETKA 
MED 18. IN 20. URO

V BRUNARICI OB NOGOMETNEM 
IGRIŠČU,KJER DOBITE TUDI

VSE POTREBNE INFORMACIJE.
PRIJAVE IN INFORMACIJE MOŽNE TUDI 

PO TELEFONU :
041 349 395,  031 682 768

   IN   070 701 404.
VABLJENI VSI NOGOMETNI 

NAVDUŠENCI. NK TERMIT-MORAVČE

KMETIJA TIČ .- Pr´ Matčk, 
Serjuče 8, Moravče

Prodaja jabolk za ozimnico in predelavo, 
po naročilu pa tudi mošt in kis.

Kontakt. 051/339971 in 031/227400

Dobrodošli kadarkoli!

JAVNI RAZPIS ŠTIPENDIJ ENOTNIH REGIJSKIH ŠTIPENDIJSKIH SHEM 
(REGIJSKE ŠTIPENDIJSKE SHEME LJUBLJANSKE URBANE REGIJE) ZA 

ŠOLSKO/ŠTUDIJSKO LETO 2009/2010

Regionalna razvojna agencija Ljubljanske urbane regije je objavila javni razpis štipendij 
za dijake in študente za pridobitev kadrovske štipendije v okviru Regijske štipendijske 

sheme Ljubljanske urbane regije.
Rok za oddajo vlog je 10. oktober 2009.

Vsebino razpisa in prijavni obrazec ter vse ostale informacije najdete 
na spletni strani www.rralur.si.

23september 2009



Oglasi

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€

28 Novice iz Moravške doline
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